
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  4/ 2020 
Aika 22.4.2020  klo 15:00   
Paikka Teams -kokous  
 

Kutsutut  

Pj Esa Laamanen   Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Tuukka Välimaa  Nuorisovaltuutettu 

Vierailijat Markku Kivinen  Satakunnan Yrittäjät 
Heikki Kaplas  Satakunnan Yrittäjät 
Prizztech 
Ari Eklund  

 Heikki Perko 
 Jari-Pekka Niemi 

Jarkko Vuorela 
 Mikko Puputti 

 
 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Varapuheenjohtaja Jouni Isotalo avasi kokouksen ja toimi kokouksen puheenjohtajana.  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin työjärjestykseksi 

3§ Pöytäkirjantarkastajan valinta 

 Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Mikko Lehtonen 

4§ Tutustuminen Prizztech Oy:n toimintaan 

   

Porin kaupunginhallitus on päättänyt 25.11.2019 käynnistää neuvottelut Prizztechin omistajien 

kesken osakkuussopimuksen uudistamisesta.  Prizztech Oy:llä on valmisteluvastuu seuraavista 

uudistustavoitteista:  

1. Yleiskulujen määrittäminen 

Yleiskulujen irrottaminen omaksi kokonaisuudekseen (kaikkien omistajien vastuulle). Sisältää myös 

Prizztechin toteutusvastuulla olevien tki-projektien omarahoitusosuuden (kuntarahoitusosuuden). 

2. Palvelujen tuotteistaminen: 

Nykyisten kokonaispalvelujen lohkominen pienemmiksi kokonaisuuksiksi, myös palvelujen 

kriittinen tarkastelu (mitä tarvitaan); palveluiden asiakkaana vain omistajat (in house –hankinta) 



 

 

Prizztech Oy: n henkilökunta esitteli suunniteltuja palvelupaketteja ja muutamia hanke- 

esimerkkejä.  

Nykyisen kokonaispalvelupaketin hinta on 15,18e/ asukas. Uusien pakettien hintoja ei olla vielä 

neuvoteltu.  Suunnitellut palvelupaketit: 

1. Alkavien yritysten neuvonta 

2. Yritysten kasvu- ja kehittämispalvelut 

3. Yritysverkostojen kehittäminen ja toimialakohtainen projektointi 

+ erikseen sovittavat toimeksiannot 

+ kokonaisasiakkuus 

 

Huittisissa uusista yrityksistä käy neuvonnassa 25% ja Prizztechin toiminta-alueella n. 40%.  

 

Huittisten kaupunki ei osaa ottaa kantaa palvelupaketteihin ennen kuin tiedetään niiden 

hinnoittelu. Todettiin, että Prizztechillä on paljon korkeatasoisia hankkeita. Pohdittiin, että minkä 

verran huittislaiset yritykset pystyisivät näitä hyödyntämään.  

 

5§ Koronavirusepidemian vaikutukset yrityksiin 

Kuultiin ajankohtaiskatsaus yksinyrittäjäavustuksen haku- ja myöntämistilanteesta ja kaupungin 

tukitoimista yrityksille. Liite.  

  

6§ Satakunnan Yrittäjien terveiset elinvoimatyöryhmälle 

Satakunnan Yrittäjien toimitusjohtaja Markku Kivinen ja järjestöpäällikkö Heikki Kaplas kertoivat 

yrittäjäjärjestön terveiset elinvoimatyöryhmälle.  

 

Virus vaikuttaa suurella voimalla Suomessa toimiviin yrityksiin. 

•Vaikutukset ovat suurimpia kaupassa ja palveluissa, mutta suuria muuallakin. 

•Selvästi yli puolella on vähentynyt myynti, kaupassa lähes 80 prosentilla. 

•Kaupassa 40 prosenttia on menettänyt yli puolet myynnistään. 

•Vain kolme prosenttia on kyennyt kasvattamaan myyntiään. 

•Maksuvaikeuksia on jo alussa jopa neljänneksellä yrityksiä. 

•Kriisi vaikuttaa kaikkialla Suomessa samankaltaisella voimalla. 

•Runsas kolmannes (noin 35k) työnantajayrityksistä on käynnistänyt lomautuksia. 

SATAKUNNASSA tilanne 1.4.2020 n. 7000 henkilöä on ilmoitettu 

lomautusuhan alle.  

Esitys liitteenä 2.  

 

7§ Muut asiat 

Muita asioita ei ollut.  

 

8§ Seuraava kokous 

Seuraava kokous on 25.5. klo 15-17 

 

9§  Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:15.  



 

 

Muistio tarkastettu  

 

Jouni Isotalo  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

Mikko Lehtonen 


